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Vanhusneuvoston kokous 
 

Aika:  Maanantai 17.3.2025 klo 13.00-15.00 

 

Paikka:  Kulttuuri- ja kirjastotalo Virta, Pajatilat (1. krs.) 

 

Läsnä:  Mervi Veijola pj. 

Ilkka Kotiranta vpj. 
Anneli Toikka, jäsen  
Eero KH Lämsä, jäsen  
Hans Lönnqvist, jäsen  
Tuula Jokinen, jäsen 
Tarja Pukuri, jäsen 
Pirkko Peura, jäsen 
Seija Vuorinen, jäsen 
Kaarina Kuisma, jäsen 
Rauno Mörö, jäsen 
Hannele Koivisto, varajäsen Heidi Juvonen 
Riikka Piitulainen, siht. 

 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 13.03 

 
2. LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

Kokouksen asialista on toimitettu kaikille vanhusneuvoston jäsenille viikkoa 

ennen kokousta. Puheenjohtaja on esittänyt kutsun kokoukseen 10.3.2025 ja 

koska vanhusneuvoston kokoonpanosta paikalla on enemmistö, kokousta 

voidaan pitää päätösvaltaisena. 

 
3. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

Edellisen kokouksen pöytäkirjaan tehtiin muutos kohtaan 4. Muutoksen jälkeen 

teksti on: ”Nokian Pirkkalaistorilla toimintaa on ollut 8 vuoden ajan ja SPR:llä on 

Nokialla 4 työntekijää, jotka ylläpitävät toimintaa, johon kuuluu kahvio sekä 

kirpputori.” 

 

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin korjausten jälkeen. 
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4. VAIKUTTAMISTOIMIELINTEN 20.2. YHTEISEN TILAISUUDEN NOSTOT 
Kaupunginjohtaja kutsui vaikuttamistoimielimiä yhteiseen tilaisuuteen 20.2., 
jossa esiteltiin keskeisiä kaupungissa kehitteillä olevia asioita vuonna 2025. 
Tilaisuus koettiin hyväksi tavaksi avata mahdollisia aiheita vaikuttaa ja neuvosto 
toivookin, että vastaavan kaltainen tilaisuus järjestettäisiin vuosittain. 
Tulevaisuudessa tilaisuuksiin voisi myös varata enemmän aikaa keskustelulle. 
 
Vanhusneuvosto nosti esiin muutamia asioita, joihin neuvoston olisi tärkeää 
kiinnittää huomiota. 

• Asemanseudun suunnitelmia olisi tärkeää päästä kommentoimaan 
varsinkin siinä vaiheessa, kun konkreettisia suunnitelmia laaditaan. 
Keskeisiä asioita ovat hyvät ja selkeät kulkuväylät, esteettömyys ja 
alueen kokonaisuuden toimivuus. Alueelle voisi olla luontevaa järjestää 
kaavakävely tai muu vastaava kaupungin tahojen kanssa.  

• Pitkänniemen kaava-alueelle on suunniteltu rakennusten muokkaamista 
asumiselle tarkoitetuksi. Osana tätä voisi ehdottaa kaupungille sekä 
Pirhalle mahdollisuutta tarkastella ikäihmisten yhteisöllisen asumisen 
kehittämistä alueelle. 

• Uimahallin toteutussuunnittelu on ajoitettu vuodelle 2026 ja 
vanhusneuvosto haluaa olla mukana kommentoimassa suunnitelmia.  

 
 

5. VANHUSNEUVOSTON TOIMINTASUUNNITELMA VUODELLE 2025 
Vanhusneuvosto kävi läpi toimintasuunnitelmaa ja teki siihen pieniä lisäyksiä. 
Kokouksessa esitettiin, että toimintasuunnitelma muokattaisiin tulevaisuudessa 
2 vuoden pituiseksi ja että nyt valmisteilla oleva suunnitelma siirretään 
tulevalla kaudella aloittavalle vanhusneuvostolle tarpeen mukaan 
muokattavaksi ja hyväksyttäväksi.  
 

6. VANHUSNEUVOSTON UUSI TOIMIKAUSI 6/2025 ALKAEN JA JÄSENTEN 
NIMEÄMINEN 
Vanhusneuvoston nykyinen toimikausi päättyy 31.5.2025. Järjestöjä ja 
seurakuntaa pyydetään nimeämään uudet jäsenet ja varajäsenet kevään 
aikana. Vanhusneuvosto yhteisesti sopi, että jäsenet tuovat 12.5. kokoukseen 
pöytäkirjaotteen tai muun vastaavan, josta käy ilmi nimeämiset. Otteen voi 
myös tarvittaessa toimittaa sähköpostitse liitetiedostona sihteerille. Sihteeri 
koostaa nimeämiset ja toimittaa ne hallintosihteerille kaupungin hallituksen 
kokousta varten valmisteltavaksi toukokuun lopussa. Uusi kaupunginhallitus 
nimeää vanhusneuvoston todennäköisesti ensimmäisessä kokouksessaan. 
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7. PIRHAN AJANKOHTAISET ASIAT 

• Pirhan vanhusneuvostossa käsiteltiin toimintasuunnitelma ja 
talousarvio. Lisäksi käsittelyn aiheena oli vaikuttamistoimielinten rooli 
Pirhassa. 

• Vanhusneuvosto käsitteli kannanoton tekemistä ensivasteen 
lääkehoidosta. Aihetta koskevan esittelyn jälkeen vanhusneuvosto 
päätti olla tekemättä kannanottoa. 

• Neuvostolle esiteltiin vaihtoehtoisia toimintamuotoja ikäihmisten 
toimintakyvyn tukemiseen ja yksinäisyyden lievittämiseen. Pirhan 
vanhusneuvosto katsoo, että kuntouttavan päivätoiminnan siirtäminen 
kokonaan etätoiminnaksi ei ole sosiaalilain mukaista. 

 
8. MUUT AJANKOHTAISET ASIAT 

• Kaupungin strategiasta on tulossa tilaisuus vaikuttamistoimielinten 
jäsenille Teamsin välityksellä 23.4. klo 9-10. Tilaisuudesta on välitetty 
sähköpostiviesti kaikille vanhusneuvoston jäsenille. Vanhusneuvosto 
pohti, että voisiko tilaisuuteen osallistua myös tulevia uusia 
vanhusneuvoston jäseniä. 

• Kaupungin hyvinvointi- ja vapaa-aikajaoston toiminta lakkaa kesällä ja 
sen tehtävät siirtyvät sivistyslautakunnalle. Vanhusneuvosto nosti esiin 
huolen siitä, että sivistyslautakunnan alaisuuteen keskittyy suuri osa 
kaupungin työntekijöistä sekä suuri määrä erilaisia aiheita.  

• Vanhusneuvosto vieraili hoivakoti Tapiossa. Vierailusta jäi positiivinen 
kuva ja hoivakodissa oli lämmin tunnelma. Pirha oli tosin vähentänyt 
hoivakodista 8 paikkaa, joka tulee todennäköisesti tarkoittamaan TY-
neuvotteluja. Hoitajien suomen kielen osaaminen on myös haaste. 
Hoivakotiin on tulossa kesäksi 8 nuorta tutustu ja tienaa -kesätyöläisiä.  

• Vanhusneuvosto vierailee Koskihoivassa ennen seuraavaa kokousta.  

• Eläkeläisjärjestöjen Hinttala-päivää suunnitellaan tänä vuonna 
keskiviikolle 25.6. Tapahtuman päivämäärän lopullista vahvistumista 
odotetaan vielä. 

 
9. SEURAAVA KOKOUS 

Vanhusneuvoston toimikauden viimeinen kokous pidetään 12.5.2025 klo 13-15 
kirjasto- ja kulttuuritalo Virran Pajatiloissa (1. krs.). 
 

10. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.48 


